
© Transparency International Danmark  

 

TI-DK bestyrelsesmøde  
Torsdag d. 2. februar 2023, 17:30-19:30 
Fysisk på Dalgas Have CBS, lokale DH Ø.2.73 
 
Fremmøde: 
 
Fysisk: Lars Wriedt, Karinna Bardenfleth, Christian Ougaard, Anne Sophie Meldgaard Madsen, 
Natascha Linn Felix, Cecilie Hærvig, Birgitte Bang Nielsen 
 
Online: Jesper Olsen, Kristian Jepsen, Olav Anker Jessen 
 
Afbud: Emma Siemens Lorenzen, Charlotte Willer, Christian Hattens, Frederik Carl Windfeld, 
Mohammad Hamza 
 
Referat 
 
Godkendelse af dagsorden 
 

• Der tilføjes et fast punkt til bestyrelsesmødet med en graf over antal medlemmer og bidrag. 
• Dagsorden godkendes af bestyrelsen. 

 
Strategiworkshop (v. Karinna) 
 

• Thomas Elkjær meddeler, at han træder ud af bestyrelsen grundet travlhed og er derfor 
heller ikke længere med til at forberede strategiworkshop. 

• Derfor melder Olav og Natascha sig til at være med til at forberede strategiworkshoppen 
med Karinna. 

• Der vil komme en opdatering med info til bestyrelsen inden workshoppen. 
• Fokus på workshoppen vil bl.a. være at sætte nogle mere faste rammer for TI-DK’s mål.   

 
Generalforsamling (v. Jesper og Karinna) 
 

• Generalforsamlingen kommer til at foregå online over teams 
• Tilføjelser til årsberetningen skal sendes til Olav (Olav udsender deadline) 
• Jesper kontakter en relevant taler, som kan komme til generalforsamlingen. 
• Sekretariatet udsender en invitation med informationer. 
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Lobbyisme (v. Jesper) 
 

• Temadage til bestyrelsesmøder, hvor der vil blive gået i dybden med et bestemt emne. 
• Jesper efterspørger en temadag med lobbyisme i fokus til at revurdere TI-DK’s holdning til 

lobbyisme 
• Natascha foreslår, at der inviteres en ekspert på området, som kan udforme en god debat 

o Kristian, Christian og Natascha er ansvarlige for dette 
 
Ekspertnetværk (v. Jesper) 
 

• Frederiks rolle som ansvarlig for ekspertnetværket ønskes at sendes videre til et andet 
bestyrelsesmedlem 

• Arbejdsopgaverne i forbindelse med ansvaret for ekspertnetværket indebærer bl.a.: 
o kontakte en ekspert, som TI-DK ønsker at holde møde med vedr. oplæg 
o facilitere med støtte fra sekretariatet at ekspertnetværket mødes internt 

• Er man interesseret i at overtage rollen melder sig til Jesper. 
 
 ChatGPT (v. Lars) 
 

• Lars illustrerer, hvordan ChatGPT fungerer med fokus på, hvor i kæden der kan være risiko 
for korruption 

• Det er især vigtigt, at AI-systemerne er åbne omkring, hvilken information de sorterer fra 
• Lars ønsker, at TI har en officiel holdning til AI-systemer og de udfordringer, de også 

indebærer 
 
Bestyrelsen siden sidst 
 

• Karinna har haft møde med TI Finland, som er i gang med at genopbygge deres chapter. 
Mulighed for at samarbejde med dem. Aftalt at holde kontakten.  

• Lars har med Charlotte, Cecilie og Olav været på KP og høre oplæg fra studenteroplæggene  
o Resultatet har været øget opmærksomhed på korruption ift. AI, krypto, heriblandt 

artikler, tale oplæg til folkemødet  
o Projektet havde stor succes  
o Lars forsøger at benyttet materialet til folkemødet  

• Det besluttes, at det fremover vil være et tilbud til de studerende, vi samarbejder med på 
projekter, at modtage et års gratis medlemskab.  

• Lars skal ud på RUC og opstarte endnu et projekt/undervisningsforløb 
o Opgave: hvordan får man kommunikation til at fungere både fysisk og online. De 

studerende skal dermed designe et produkt TI kan sælge/give til folkemødet  
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o Datoer: Mandag 6. februar, fredag d. 10/2 kl. 10.30, torsdag d. 16/2 og torsdag d. 
23/2 kl. 13 à her skal de vise deres oplæg  

• Jesper har møde med formanden for Statsrevisorerne om en måneds tid. 
• Jesper har haft et møde med udenrigsministeriet og vores nye kontaktperson. Fremhæver 

vigtigheden af TI-netværket 
• Jesper mener, at CPI er landet rigtigt fint. Der har været en del i medierne om korruption i 

Ukraine.  
 
Nyt fra sekretariatet 
 

• Cecilie har udsendt nyhedsbrev 
• SoMe til CPI var meget vellykket 
• Hvervregisteret er opdateret og vi har kontaktet de manglende folketingsmedlemmer og der 

nu 13 der mangler. Det følger sekretariatet op på. 
• Anne Sophie er i gang med at planlægge filmvisninger med Cinemateket med film fra 

IACC. 
 
Økonomi 
 

• Charlotte opdaterer udkast til årsregnskab og sender ud snarest. 
• Jesper: hvordan kan vi gøre det lettere at få støttemedlemmer.  

 
  
 


